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Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka prosze o zmiang ukladu
komunikaryjnego, a wlaSciwie tras obslugiwanych przez Miejskie
Przedsigbiorstwo Komunikaryjne we Wloc{awku.
Mieszkaricy prosz4 o skomunikowanie z innymi obszarami miasta ( osiedla:
Zazamcze, Kazimierza Wielkiego, Du2e i Male Pofudnie, Michelin ) kwartafu
naszego miasta, gdzie ulokowane sq bardzo wa?ne placdwki medyczne tj. Filia
Centrum Onkologii, Zaklad Radioterapii, czyli ul. Krolewiecka, t4gska, Towarowa i
Stod6lna.
Pro6ba ta motywowana iest faktem, 2e du|a liczba mieszkafc6w naszego miasta
walcz4ca z chorobq nowotworow{ nara2ona iest dodatkowo na utrudnienia
zwiqzane z doiazdem do dw plac6wek, w kt6rych sig lecz4.


